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Mødedeltagere Kirsten N., Vivi, Anna, Lisbeth og Paw 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

underskrift af referat fra 

bestyrelsesmøde den 4.4.22 

 

Dagsorden godkendt og referat fra sidste møde 
underskrevet. 

2. Orientering 

 

Der er stadig stor aktivitet i udeanlægget. 
Container i Påsken – godt at vi ikke fik bestilt to – der var 
ikke puttet meget i den, godt halvfuld vel. Det er et 
uforudsigeligt område. 
Hjertestarter – vi har accepteret tilbud fra Lotek. Den 
bliver sat op ved vaskehuset. 
Igen igen har der været natligt besøg i nr. 34 med ekstra 
rengøring til følge. Ved ikke, hvem personerne er. 
Repræsentantskabsmøde den 5.4. – ikke større sager på 
mødet. En del snak om helhedsplaner. Formand Grethe 
Rasmussen trådte efter mange år tilbage og Tina 
Pedersen fra bestyrelsen blev nyvalgt. 
I perioden 9.5. – 3.6. er der reparation af tage efter den 
seneste storm med opstilling af stillads ved nr. 26-28 og 
ved 30-32.  
 

3. Evaluering 

budgetforberedelsesmøde 

 

KN og Lisbeth orienterede om mødet. 
 

4. Evaluering infomøde vedr. 

boligsocial helhedsplan 

Alle undtagen Paw deltog i mødet. 
Vi skal melde tilbage midt i maj, om vi er interesseret i at 
være en del af den boligsociale helhedsplan. Det skal 
efterfølgende også besluttes på et afdelingsmøde, om vi 
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 vil være en del af dette. 
Det er et godt og frivilligt tilbud. 
Bestyrelsen er enige om, at vi godt vil være en del af 
planen. 

5. Beplantning rundt om vores 

boligområde ned til ”Den sorte 

Sti” 

 

Vi skal tage stilling til, hvad vi vil have plantet på 
området. Der sås igen i år sommerblomster. 
Vi ønsker ikke en egentlig hæk, men gerne noget, der 
blomstrer, vokser sammen og ikke bliver for højt. 
Anna gav udtryk for, at hun kan være bekymret for, om 
der vil være gennemgang af børn og voksne igennem 
beplantningen. 
Må gerne have en højde, så man ikke bare hopper 
igennem beplantningen – skal være en hæk, uden det er 
en hæk. 
KN giver HP besked om, hvad vi gerne vil. 
 

6. Renovering af gårdene 

 

Havearkitekten har sendt ny tegning, hvor han har 
ændret i forhold til cykelstativer og siddegrupperne. 
Samtidig har han sat mål på tegningen, så der kan sættes 
markører, så vi kan få indtryk af, hvor meget det nye 
anlæg kommer til at fylde. 
KN tager kontakt til HP og får lavet en aftale om det 
videre i projektet. 
Vivi har kigget på links i forhold til legeredskaber. Det er 
svært at overskue.  Der var rigtig mange gode ideer. 
De enkelte legepladser behøver ikke at være ens. 
Enige om, at vi kan tage udgangspunkt i de leverandører, 
som vi havde inde i billedet, da vi fik etableret den store 
legeplads. 
Kan der i en periode ”lånes” bord/bænke fra andre 
steder i området, som kan placeres på legepladsen? 
Flere har efterspurgt bord/bænke til legepladsen. 
KN spørger driftskontoret, om der er overskud af 
bord/bænke nogen steder. 
 

7. Markvandring den 5. maj kl. 

10.00 

 

Anna, Paw, Lisbeth, KS og KN deltager. 
Vi skal lige italesætte, at der ved gavlene flere steder er 
uofficielle gangstier. Det skal der gøres noget ved. 
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8. Aktivitetsudvalget 

 
 

Intet nyt fra udvalget. 

9. Eventuelt 
 

25.5. skal Paw til Kolding og høre de tre, der kandiderer 
til at blive BL’s formand. Har I nogle spørgsmål, som Paw 
skal tage med? 
Ved budgetmødet til august vil Paw gerne træde ud af 
vores bestyrelse, men han vil gerne stille op som 
suppleant. 
Vi har fået besked om, at budgettet forventes klar den 
2.6. med frist til godkendelse 16.6. kl.12.  
Næste møde den 13.6. fremrykkes til kl. 18:00 for at give 
lidt mere tid til budgetdrøftelse. 
 

 
 
 

 


